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Protokół Nr XCI.2024 

z obrad XCI sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

z dnia 6 lutego 2024 roku 

 

Obrady rozpoczęto 6 lutego 2024 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 18:30 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Obecni: 

1. Michał Czekajło 

2. Radosław Dolata 

3. Sebastian Dukaczewski 

4. Adam Kołwzan 

5. Łukasz Kołwzan 

6. Karolina Kozicka 

7. Dariusz Krysa 

8. Damian Matela-Libera 

9. Andrzej Miron 

10. Dariusz Paluszkiewicz 

11. Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

12. Sylwia Słomińska 

13. Mariusz Suchecki 

14. Elżbieta Turostowska 

15. Tomasz Walczak 

 

Ad. 1  

Otwarcie obrad XCI sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia XCI sesji Rady Miejskiej w Drezdenku dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Mariusz Suchecki. Powitał Burmistrza Drezdenka Karolinę Piotrowską, 

Zastępcę Burmistrza Mateusza Grzymałowskiego, Skarbnika Gminy Joannę Bajcar, 

Sekretarza Gminy Wiesława Sawickiego, przybyłych gości, kierowników Urzędu oraz 

radnych (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1, lista obecności gości 

załącznik nr 1a do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 2  

Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przedstawił porządek obrad sesji RM: 

1. Otwarcie obrad XCI sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Wręczenie listów gratulacyjnych osobom, którym przyznano stypendia sportowe. 

4. Informacja o stanie bezrobocia w mieście i gminie Drezdenko. 

5. Informacja dotycząca bezpieczeństwa publicznego w Gminie. 
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6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Drezdenka. 

7. Informacja z wykonania uchwał dotyczących gospodarowania gminnym zasobem 

nieruchomości za 2023 rok. 

8. Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Żłobka Gminnego w Drezdenku - druk 

nr 584/24. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za pobyt i maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobkach utworzonych przez Gminę 

Drezdenko - druk nr 585/24. 

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych - druk nr 586/24. 

12. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego dla 

obszaru gminy Drezdenko - druk nr 587/24. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2024 rok - druk nr 588/24. 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2024-20231 - druk nr 589/24. 

15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie obrad XCI sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska podobnie jak na posiedzeniu komisji poprosiła o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla województwa lubuskiego na współfinansowanie zadania 

inwestycyjnego pod nazwą „Budowa obwodnicy miasta Drezdenko - etap IV”. 

Głosowano w sprawie zmiany do porządku obrad zaproponowanej przez Burmistrz 

Drezdenka K. Piotrowską 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Dariusz 

Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia 

Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta Turostowska 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Kołwzan, Karolina Kozicka, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Tomasz 

Walczak 

Rada Miejska w obecności 11 radnych przyjęła propozycję zmian do porządku 

obrad zaproponowaną przez Burmistrz K. Piotrowską. 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad XCI sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Wręczenie listów gratulacyjnych osobom, którym przyznano stypendia sportowe. 

4. Informacja o stanie bezrobocia w mieście i gminie Drezdenko. 
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5. Informacja dotycząca bezpieczeństwa publicznego w Gminie. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Drezdenka. 

7. Informacja z wykonania uchwał dotyczących gospodarowania gminnym zasobem 

nieruchomości za 2023 rok. 

8. Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Żłobka Gminnego w Drezdenku - druk 

nr 584/24. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za pobyt i maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobkach utworzonych przez Gminę 

Drezdenko - druk nr 585/24. 

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych - druk nr 586/24. 

12. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego dla 

obszaru gminy Drezdenko - druk nr 587/24. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2024 rok - druk nr 588/24 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2024-20231 - druk nr 589/24. 

15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla województwa 

lubuskiego na współfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą 'Budowa 

obwodnicy miasta Drezdenko - etap IV – druk nr 590/24. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie obrad XCI sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

 

Ad. 3 

Wręczenie listów gratulacyjnych osobom, którym przyznano stypendia 

sportowe. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że jak co roku Gmina ma możliwość 

uhonorowania stypendium młodzieży, która w ubiegłym roku miała bardzo wysokie 

wyniki sportowe, a tym samym godnie reprezentowała gminę Drezdenko na różnych 

sportowych arenach. Poinformowała, że w tym roku do Urzędu Miejskiego wpłynęły 4 

wnioski o przyznanie stypendium, natomiast jeden z wniosków nie mógł być 

rozpatrzony z powodu niespełnienia wymagań wynikających z uchwały, ponieważ nie 

była to dyscyplina olimpijska, paraolimpijska, dyscyplina sportu objęta systemem 

współzawodnictwa sportowego, prowadzonego przez Ministra Sportu i Turystyki, 

dlatego ten  jeden wniosek pozostał bez rozpatrzenia. Burmistrz K. Piotrowska 

podkreśliła, że 3 pozostałe osoby, zdaniem komisji, która obradowała 9 stycznia,  

a w jej składzie byli przedstawiciele Rady Miejskiej oraz pracownicy Urzędu 

Miejskiego, postanowili przyznać następującym zawodnikom stypendia: 

- Annie Ledzianowskiej za zajęcie II miejsca w Ogólnopolskich Igrzyskach Młodzieży 

Szkolnej w koszykówce dziewcząt; 

- Alicji Kaczmarek - zdobywczyni II Miejsca w Mistrzostwach Polskich w sztafecie 

4x400 miks i III miejsca w Halowych Mistrzostwach Polskich U23 w biegu na 800 m; 
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- Jakubowi Boguszowi - zdobywcy I miejsca w Pucharze Świata w kickboxingu oraz  

II i III miejsca w Mistrzostwach Europy w kickboxingu oraz II miejsca w Mistrzostwach 

Polski w formule Full Contact. 

K. Piotrowska zwróciła uwagę, że jest to wielka duma, że młodzi mieszkańcy 

Drezdenka tak wspaniale odnajdują się w sporcie. Dodała, że cieszy różnorodność 

dyscyplin sportowych, w których faktycznie zdobywają laury i dobrą inicjatywą jest 

uhonorowanie sportowców stypendium, które z pewnością przyczyni się do tego, że 

będą mogli albo zainwestować w swoją dalszą karierę np. w obozy sportowe lub  

w sprzęt niezbędny w uprawianych przed siebie dyscyplinach sportu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. 

 

Ad. 4 

Informacja o stanie bezrobocia w mieście i gminie Drezdenko 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że radni otrzymali 

materiały na temat stanu bezrobocia w mieście i gminie Drezdenko (materiał stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 5 

Informacja dotycząca bezpieczeństwa publicznego w Gminie 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że radni otrzymali 

materiały dotyczące bezpieczeństwa publicznego w Gminie (materiał stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zwróciła uwagę, że ostatnio można 

zaobserwować w Drezdenku aktywność wandali, który jest wszechobecny i zaczyna 

bardzo mieszkańcom doskwierać np. pobicia pomiędzy młodzieżą. Zapytała jak to 

wygląda w statystykach policyjnych.  

Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Drezdenku podkomisarz Krzysztof Zając 

poinformował, że jeśli chodzi o wandalizm, czyli stricte uszkodzenie mienia zarówno 

wykroczenie i przestępstwo są to art. 288 Kodeksu karnego i 124 Kodeksu 

wykroczeń. Dodał, że Policja w swoich statystykach nie odnotowała zwiększonej 

ilości tych przestępstw z uwagi, że większość przestępstw i wykroczeń są ścigane na 

wniosek osób pokrzywdzonych i żeby mogło być prowadzone takie postępowanie to 

musi zostać złożony wniosek o ściganie danego czynu. Podkomisarz K. Zając 

powiedział, że jeśli chodzi o pobicia, uszkodzenie ciała  itp. to rzeczywiście na 

przełomie roku 2023 i 2024 odnotowano zwiększoną ilość takich zdarzeń. Podkreślił, 

że sprawcy tych czynów, które zostały zgłoszone, zostali wykryci i rozliczeni,  

w sensie zostały im przedstawione zarzuty w tym 1 osoba jest tymczasowo 

aresztowana. 

Burmistrz Drezdenka zapytała o kwestię dotyczącą podrzucania śmieci  

w niedozwolone miejsca. Wyjaśniła, że na terenie gminy jest monitoring i fotopułapki, 

a mimo to czasami ciężko jest złapać sprawcę. 
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Zastępca Komendanta Komisariatu Policji powiedział, że nie zawsze jak jest 

monitoring, Policja jest w stanie ustalić sprawcę, bo czasem ten monitoring nie jest 

na tyle wyraźny, żeby komuś przedstawić zarzut, nie jest na tyle mocny dowodowo, 

żeby można było osobie przedstawić zarzuty i później w dalszym etapie 

postępowania taką osobę oskarżyć czy skierować przeciwko niej wniosek do sądu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Drezdenka 

Burmistrz Drezdenka omówiła swoją działalność w ostatnim czasie: 

- 28 września wzięła udział w pierwszym posiedzeniu zespołu interdyscyplinarnego 

do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie, w skład którego wchodzą 

przedstawiciele Ośrodka Pomocy Społecznej, PCPR-u, ale także Komisariatu Policji, 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej, szpitala i szkół z terenu całej gminy 

Drezdenko, przedszkola, żłobka. Zespół ten na mocy nowych przepisów powinien 

sprawniej, lepiej diagnozować problemy przemocy domowej, monitorować procedury 

Niebieskiej Karty, a przede wszystkim lepiej ochraniać osoby doznające tej 

przemocy. W czasie tego spotkania wybrano przewodniczącą zespołu, a została nią 

Agnieszka Stoińska z Ośrodka Pomocy Społecznej, zastępcą natomiast Justyna 

Moroz, która jest przedstawicielem Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 

- pod koniec września uczestniczyła w spotkaniu Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Drezdenku, podczas którego Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

przekazał dla jednostki OSP Drezdenko ciężki samochód pożarniczy od komendy 

powiatowej, 

- w październiku wzięła udział w odbiorze drogi prowadzącej z Marzenina do 

Karwina, która jest drogą wojewódzką, gdzie Zarząd Dróg Wojewódzkich w Zielonej 

Górze wykonał nową nakładkę asfaltową na mocy porozumienia, jakie gmina 

Drezdenko podpisała z Zarządem Dróg Wojewódzkich, 

- październik jest miesiącem seniorów – seniorzy z Drezdenka w tym miesiącu 

przygotowali bardzo dużo różnych uroczystości i pokazali, jak umieją się integrować, 

jak umieją bawić się razem. Obchodzone było 10-lecie Zespołu Tanecznego 

„Pasionata” działającego przy Drezdeneckim Uniwersytecie III wieku, 

- w październiku została zaproszona na debatę zorganizowaną przez uczniów klasy 

ósmej Szkoły Podstawowej nr 3 im. Henryka Sienkiewicza w Drezdenku, w której 

młodzież realizowała program Centrum Edukacji Obywatelskiej pod nazwą „Młodzi 

głosują - Wybory Parlamentarne 2023”. Projekt miał na celu rozwijanie postaw 

obywatelskich i patriotycznych, a hasło tej debaty brzmiało „Dlaczego nie wszyscy 

ludzie angażują się w działania społeczne?”. 

- 11 listopada Narodowe Święto Niepodległości – Burmistrz K. Piotrowska 

podziękowała wszystkim, którzy uświetnili tą rocznicę odzyskania przez Polskę 

Niepodległości, wzięli udział zarówno we mszy świętej, jak i w manifestacji 

patriotycznej, ale także w różnych eventach czy w seansach kinowych 

zorganizowanych przez Centrum Promocji Kultury w Drezdenku, 
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- minione miesiące przyniosły podpisanie bardzo wielu umów - na wykonanie 

kanalizacji sanitarnej w rejonie ul. Żeromskiego i Poniatowskiego w Drezdenku, na 

remont ul. Portowej, na remont chodników na ul. Słowackiego i ul. Moniuszki  

w Drezdenku, na wykonanie gruntownej przebudowy, modernizacji ul. Szkolnej, na 

budowę kanalizacji sanitarnej w sołectwie Trzebicz Nowy, na wykonanie 

dokumentacji projektowej na budowę ścieżki rowerowej po dawnym nasypie 

kolejowym na terenie miasta Drezdenko, a więc na ścieżkę łączącą ul. Pierwszej 

Brygady i aleję Piastów, a także wyłonienie wykonawcy zadania zaprojektowanego 

w ramach Drezdeneckiego Budżetu Obywatelskiego - kontenera sanitarnego przy 

placu rekreacyjnym w miejscowości Karwin, 

- 17 listopada odbył się konkurs na Dyrektora Centrum Promocji Kultury, który 

wygrała Joanna Gonschorek-Naczyńska i od 1 stycznia stoi na czele naszej instytucji 

kultury, 

- 26 listopada w Centrum Promocji Kultury odbyło się wydarzenie, które 

zorganizowane zostało przez Lubusko-Wielkopolski Bank Spółdzielczy w Drezdenku 

- spotkanie z Natalią Kaczmarek, podczas którego wraz z Przewodniczącym Rady 

Miejskiej, w obecności wielu gości i mieszkańców wręczyła tytuł Honorowego 

Obywatela Gminy Drezdenko,  

- 8 grudnia miała robocze spotkanie z przedstawicielami firmy Budimex Spółka 

Akcyjna, która wybuduje obwodnicę Drezdenka, podczas którego była mowa  

o organizacji transportu, 

- grudzień to miesiąc, w którym wszyscy szykują się do Świąt Bożego Narodzenia – 

Burmistrz Drezdenka podziękowała za wszystkie spotkania, które w tym czasie miały 

miejsce i na które została zaproszona - Środowiskowy Dom Samopomocy, klubach 

seniora, sołectwa i w różnych placówkach oświatowych, 

-14 grudnia w sali sesyjnej po raz pierwszy spotkali się członkowie Młodzieżowej 

Rady Miejskiej kadencji 2023-2025, 

- 10 stycznia 2024 roku w Dobiegniewie wzięła udział w spotkaniu Partnerstwa 

Północ Województwa Lubuskiego Zawsze Razem, w którego skład wchodzi gmina 

Dobiegniew, Drezdenko, Stare Kurowo, Zwierzyn i Powiat Strzelecko-Drezdenecki. 

W spotkaniu z włodarzami gmin udział wziął Marszałek Województwa Lubuskiego - 

Marcin Jabłoński oraz dyrektorzy i pracownicy różnych departamentów 

zaangażowanych w realizację obszarów funduszowych. Została opracowana 

strategia tego porozumienia i należało stworzyć listę zadań priorytetowych, które 

będą realizowane w ramach tego partnerstwa. Wiadomo, że na Partnerstwo Północ 

Województwa Lubuskiego Zawsze Razem przypadnie 5.860.000 € z perspektywy 

2021-2027, więc dla każdej Gminy i powiatu przypadnie z tej puli taka sama kwota 

pieniędzy, a więc 1.172.000 €. Gmina Drezdenko ma zabukowane 2.000.000,00 zł 

na ścieżki, szlaki rowerowe, 

- 10 stycznia Burmistrz miała spotkanie z przedstawicielem Urzędu 

Marszałkowskiego - Wicemarszałkiem Zbigniewem Kołodziejem, a także z Prezesem 

Lubuskiego Związku Piłki Nożnej – Robertem Skowronem, Arkadiuszem Dąbrowskim 

- Dyrektorem Departamentu Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich i Jarosławem 

Glazem - Dyrektorem Departamentu Infrastruktury Społecznej, podczas którego 
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miała miejsce rozmowa o modernizacji obiektów sportowych i środkach 

zewnętrznych możliwych do pozyskania na ten cel, ponieważ ponownie Urząd 

Marszałkowski organizuje konkursy, na lubuską bazę sportową, 

- 22 stycznia na sali sesyjnej odbyło się spotkanie z wykonawcami projektu 

modernizacji stadionu miejskiego, w którym udział wzięli przedstawiciele firmy, która 

projektuje, ale byli także przedstawiciele wszystkich branż (budowlanej, sanitarnej  

i konstrukcyjnej). W spotkaniu wzięło udział kilku radnych, Dyrektor Hali Sportowo-

Rehabilitacyjnej, który administruje stadionem, ale także przedstawiciele klubu 

Lubuszanin i klubu lekkoatletycznego, 

- w styczniu rozpoczęły się zebrania sprawozdawcze Ochotniczych Straży Pożarnych 

- 23 stycznia np. wzięła udział w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Niegosławiu, a w gminie Drezdenko funkcjonuje aż 9 jednostek, 

- 26 stycznia 2024 r. odbyło się spotkanie podczas którego jako Wiceprezes 

Stowarzyszenia wraz z Prezesem Markiem Halaszem podpisała umowę  

z Wicemarszałkiem Kołodziejem na 700 000 € wsparcia dla stowarzyszenia, dla 

lokalnej grupy działania Blisko Natury. W spotkaniu wziął także udział Arkadiusz 

Dąbrowski – dyrektor Departamentu PROW. 

Jest to ukoronowanie 2-letniej pracy członków tego stowarzyszenia, którzy 

reprezentują organizację pożytku publicznego, przedsiębiorców, samorządu  

i Stowarzyszenie Blisko Natury. Kwotę 2.700.000,00 zł będzie można 

rozdysponowywać pomiędzy wszystkie 5 samorządów z powiatu należących do 

stowarzyszenia, pomiędzy przedsiębiorców i organizacje pożytku publicznego, 

- Burmistrz K. Piotrowska podziękowała wszystkim osobom i instytucjom, które 

włączyły się w finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, 

- poruszyła temat, wspólnoty przy ul. Piłsudskiego 39, która podała gminę Drezdenko 

do Sądu o utrudnienie użytkowania nieruchomości - nowy parking wybudowany przy 

ul. Słonecznej w Drezdenku, który rzekomo utrudniał wjazd na podwórko. Gmina 

Drezdenko zaproponowała wspólnocie ugodę, jednak wspólnota nie skorzystała  

z tego i sąd I instancji oddalił powództwo. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 7 

Informacja z wykonania uchwał dotyczących gospodarowania gminnym 

zasobem nieruchomości za 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni otrzymali materiał na temat 

wykonania uchwał dotyczących gospodarowania gminnym zasobem nieruchomości 

za 2023 rok (materiał stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). Dodał, że 

obrady opuścił radny D. Matela-Libera, a do grona obradujących dołączyła radna  

K. Kozicka oraz P. Pieluszczak-Suchodolska. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 8 

Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Żłobka Gminnego w Drezdenku - 

druk nr 584/24. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na wczorajszym wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag.  

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Żłobka Gminnego 

w Drezdenku - druk nr 584/243 (projekt stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Karolina 

Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta Turostowska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Kołwzan, Damian Matela-Libera, Tomasz Walczak 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XCI/567/2024 Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 6 lutego 2024 roku  

w sprawie zmiany Statutu Żłobka Gminnego w Drezdenku (uchwała stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za pobyt i maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobkach utworzonych 

przez Gminę Drezdenko - druk nr 585/24. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przypomniał, że Skarbnik Gminy 

omówiła projekt uchwały na wczorajszym posiedzeniu Komisji. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za pobyt i maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobkach 

utworzonych przez Gminę Drezdenko - druk nr 585/24 (projekt stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Karolina 

Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta Turostowska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Kołwzan, Damian Matela-Libera, Tomasz Walczak 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XCI/568/2024 Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 6 lutego 2024 roku  
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w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt i 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobkach utworzonych przez Gminę 

Drezdenko (uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych - druk nr 586/24. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przypomniał, że Skarbnik Gminy 

omówiła projekt uchwały na wczorajszym posiedzeniu Komisji. 

Radny D. Krysa zwrócił uwagę, że stawka 16 zł za godzinę wydaje się bardzo niska. 

Zapytał czy Burmistrz orientuje się jak kształtują się stawki wśród ochotniczych straży 

na terenie powiatu. 

Burmistrz K. Piotrowska zgodziła się z radnym, że stawka jest stosunkowo niska. 

Dodała, że wie, że są wyższe stawki na terenie Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego, 

ale jest to specyfika każdej gminy np. w Strzelcach Krajeńskich jest Państwowa Straż 

Pożarna i to ona wykonuje główne czynności. Burmistrz Drezdenka zwróciła uwagę, 

że na terenie gminy Drezdenko  wyjazdów OSP jest znacznie więcej,  ponieważ to na 

ich barkach głównie spoczywa pierwszy strzał. Dodała, że jest to podniesienie o 2 zł 

w stosunku do poprzedniej stawki, nie jest to dużo, ale podczas rozmów na zarządzie 

miejsko-gminnym został wypracowany kompromis pomiędzy oczekiwaniami 

strażaków, które są znacznie wyższe, a pomiędzy możliwościami budżetu.  

K Piotrowska zwróciła uwagę, że jest związek przyczynowo-skutkowy, gdyż radni nie 

zdecydowali się na podniesienie podatków, a pieniędzy na wydatki bieżące nie jest  

w budżecie nieskończenie dużo. Burmistrz K. Piotrowska podkreśliła, że cieszy się, 

że teraz po 2 latach jest ustawowy nakaz, aby to regulować, bo kiedyś były okresy, 

że przez 6 lat stawka nie była zmieniana. 

Radny D. Krysa przypomniał, że Gmina Drezdenko ma najwyższe dochody  

w przeliczeniu na mieszkańca, jeżeli chodzi o powiat.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów 

na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych - druk nr 586/24 (projekt 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Karolina 

Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta Turostowska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Kołwzan, Damian Matela-Libera, Tomasz Walczak 
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Rada Miejska, w obecności 12 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XCI/569/2024 Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 6 lutego 2024 roku  

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych (uchwała stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego dla 

obszaru gminy Drezdenko - druk nr 587/24. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przypomniał, że projekt został 

przedstawiony na wczorajszym, wspólnym posiedzeniu komisji. 

Głosowano w sprawie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

planu ogólnego dla obszaru gminy Drezdenko - druk nr 587/24 (projekt stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Karolina 

Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta Turostowska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Kołwzan, Damian Matela-Libera, Tomasz Walczak 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XCI/570/2024 Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 6 lutego 2024 roku  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego dla obszaru gminy 

Drezdenko (uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2024 rok - druk nr 588/24. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki projekt również wczoraj został 

przedstawiony na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Drezdenko na 2024 rok - druk nr 588/24 (projekt stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Karolina 

Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-

https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse15
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Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta Turostowska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Kołwzan, Damian Matela-Libera, Tomasz Walczak 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XCI/571/2024 Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 6 lutego 2024 roku  

w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Drezdenko na 2024 rok (uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2024-20231 - druk nr 589/24. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przypomniał, że wczoraj zostały 

zgłoszone autopoprawki do tego projektu przez Skarbnika, więc zostanie on poddany 

pod głosowanie z poprawkami. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2024-20231 - druk nr 589/24 wraz z 

poprawkami (projekt stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Karolina 

Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta Turostowska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Kołwzan, Damian Matela-Libera, Tomasz Walczak 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XCI/572/2024 Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 6 lutego 2024 roku  

w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2024-2031 (uchwała stanowi załącznik nr 16 

do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla województwa 

lubuskiego na współfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą 

„Budowa obwodnicy miasta Drezdenko - etap IV” – druk nr 590/24. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że jest to projekt 

zgłoszony Burmistrz Drezdenka K. Piotrowską i wczoraj został omówiony. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Lubuskiego na współfinansowanie zadania inwestycyjnego pn. 

"Budowa obwodnicy m. Drezdenko -Etap IV" - druk nr 590/24 (projekt stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu). 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Karolina 

Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta Turostowska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Kołwzan, Damian Matela-Libera, Tomasz Walczak 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XCI/573/2024 Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 6 lutego 2024 roku  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla województwa lubuskiego na 

współfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą „Budowa obwodnicy 

miasta Drezdenko - etap IV” (uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 16 

Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował o konieczności składania 

oświadczeń majątkowych w związku z upływem kadencji. Dodał, że szczegółowe 

informacje, co do daty sporządzenia oświadczenia zostaną umieszczone w aplikacji 

eSesja w zakładce informator. Przewodniczący przypomniał również o konieczności 

złożenia oświadczeń majątkowych za 2023 rok. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy ul. Kolejowa ma pozwolenie na użytkowanie. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Artur Czapla poinformował, że 

na tą chwilę,  jeśli chodzi o zakres pozwolenia na użytkowanie to jest okres milczącej 

zgody. Dodał, że Gmina jest w czasie milczącej zgody, wystąpiono do PiNB-u  

o zaświadczenie o pozwoleniu na użytkowanie i do piątku taki dokument powinien 

być możliwy do okazania. 

Radny A. Kołwzan poinformował, że pyta w związku z tym, że Powiatowy Inspektor 

Nadzoru Budowlanego zgłosił sprzeciw w sprawie przystąpienia do użytkowania tej 

drogi a droga jest użytkowana. Zapytał jak to się ma w przypadku ewentualnych 

kolizji, wypadków na tej drodze, czy droga jest w tym momencie ubezpieczona, skoro 

nie ma jeszcze pozwolenia. 

Kierownik RI powiedział, że droga jest na etapie przekazywania jako środek trwały  

i w tej chwili jest oddana do użytkowania. 

Radny A. Kołwzan podkreślił, że nie jest. Zapytał czy o pozwolenie stara się 

pełnomocnik Gminy. 

A. Czapla potwierdził mówiąc, że wykonawca inwestycji. 

Radny A. Kołwzan czy inwestycja została finansowo rozliczona i zapłacona. 

Kierownik A. Czapla odpowiedział, że tak. 

Radny A. Kołwzan zapytał dlaczego. 
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Kierownik RI poinformował, że odbiór inwestycji nastąpił we wrześniu i nie było 

przesłanek, co do tego, żeby nie odebrać wszystkich robót budowlanych, które były 

wykonane. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy ostateczna umowa zmieniła się w stosunku do tej, 

która była jako załącznik do specyfikacji istotnych warunków zamówienia. 

A. Czapla odpowiedział, że nic się nie zmieniło. 

Radny A. Kołwzan zapytał dlaczego zostało zapłacone, skoro § 4 pkt 2 umowy mówi: 

„Za termin wykonania przedmiotu zamówienia uważa się uzyskanie pozwolenia na 

użytkowanie. Brak sprzeciwu z organu nadzoru budowlanego, zawiadamia  

o zakończeniu budowy”. Zwrócił uwagę, że w tym przypadku jest sprzeciw  

a  inwestycja została zapłacona i rozliczona. 

Kierownik Referatu Realizacji Inwestycji A. Czapla poinformował, że wykonawca był 

zobowiązany złożyć stosowne dokumenty wykonawcze i takie przedłożył 

zamawiającemu na ręce inspektora nadzoru. Dodał, że te dokumenty były 

weryfikowane, natomiast później nastąpiło przesunięcie z winy wykonawcy i było to 

rzeczywiście swego rodzaju zaniedbanie. 

Radny A. Kołwzan złożył wniosek, aby Komisja Rewizyjna zajęła się sprawdzeniem 

całej dokumentacji inwestycji przy ul. Kolejowej. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zwracając się do Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej D. Krysy powiedziała, że w jego gestii leży zwołanie komisji w tym celu. 

Dodała, że zarówno Kierownik jak i służby finansowe będą do dyspozycji, jeżeli 

komisja będzie miała jakieś pytania. 

Radna K. Kozicka powiedziała, że cieszy się i wyraziła nadzieję, że Komisja sprawdzi 

całą dokumentację dotyczącą tej inwestycji. Dodała, że Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej powinien się zająć jeszcze innym tematem. Radna K. Kozicka zapytała 

czy burmistrz mogłaby powiedzieć jak wygląda sprawa z placem Wileńskim. 

Poinformowała, że Gmina podobno dostała wezwanie o zapłatę odszkodowania. 

Radna zapytała czy ta inwestycja została przeprowadzona w jakiś niewłaściwy 

sposób, czy to jest prawda, że Gminie grozi zapłata odszkodowania około 

3.000.000,00 zł i do tego odsetki. Zaznaczyła, że właśnie planowanie inwestycji  

i potem rozliczenie jej, podejmowanie decyzji, co do inwestycji ma dalsze 

konsekwencje. Radna K. Kozicka zwróciła uwagę, że jeśli coś jest zrobione źle 5-10 

lat temu to może wypłynąć teraz. Zapytała czy poprzednia Rada tak wnikliwie 

analizowała te wszystkie zapisy umów dotyczącej tak wielkiej inwestycji i jakichś kar, 

które gminie grożą. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska przypomniała, że plac Wileński miał być oddany 

z okazji uroczystości 700-lecia miasta, ale było bardzo wiele perturbacji i niestety 

pewnych niepowodzeń, które spowodowały, że był odebrany rok później. 

Poinformowała, że  tych perturbacji i problemów było bardzo dużo i głównie wynikały 

z niesolidności wykonawcy, z różnych odmiennych zdań, z konieczności powołania 

nowego wykonawcy, a wcześniej zinwentaryzowania elementów, które przez 

pierwotnego wykonawcę były już zrobione, później kwestie podwykonawców. 

Burmistrz K. Piotrowska powiedziała, że do tego tematu powstało 5 lub 6 plików 

dokumentów, ponieważ problemów było co nie miara i faktycznie wpłynął pozew. 
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Zwróciła uwagę, że Gmina Drezdenko jest pozwana na ogromną kwotę właśnie 

przez tego wykonawcę, jednak w tym temacie jest o tyle trudno, że wówczas nie była 

Burmistrzem Drezdenka ani A. Czapla nie był wówczas kierownikiem Referatu 

Realizacji Inwestycji. Burmistrz K. Piotrowska poinformowała, że zaprosiła Pana 

Burmistrza Macieja Pietruszaka, żeby przybliżył trochę okoliczności tych wszystkich 

spraw, żeby prościej było analizować dokumentację, ale także wypytane zostały inne 

osoby, które miały związek z tym procesem inwestycyjnym. Podkreśliła, że nie chce 

w ogóle wyrokować, bo od tego jest sąd, ale zarówno wszyscy pracownicy Urzędu 

Miejskiego, którzy w jakiś sposób mogli się zaangażować, a przede wszystkim radcy 

prawni, dołożyli wszelkich starań, aby jak najlepiej obronić tę procedurę, aby Gmina 

Drezdenko nie była narażona na żadne odszkodowania. Burmistrz Drezdenka 

poinformowała, że do sądu zostało przekazanych bardzo dużo materiałów z całego 

tego procesu, który był bardzo skomplikowany. Dodała, że jeżeli ktoś nie 

przeprowadził dużej, wielomilionowej inwestycji, w którą jest zaangażowanych wielu 

podwykonawców, która jest bardzo skomplikowana od strony technicznej, 

materiałowej i każdej innej to ciężko jest wyrokować zero-jedynkowo. Burmistrz  

K. Piotrowska wyraziła nadzieję, że uda się to obronić, że ten pozew okaże się 

zupełnie bezpodstawny i że Gmina Drezdenko nie będzie musiała ani złotówki  

z budżetu wydawać na żadne kary i odszkodowania. Dodała, że sam fakt, że ta 

inwestycja była przeciągnięta o ponad rok i że musiały być różne perturbacje, po 

pierwsze dostarczyło pracownikom Urzędu strasznie dużo dodatkowej pracy, a po 

drugie że nie było aż tak uświetnionej rocznicy 700-lecia miasta, co było bolączką dla 

wszystkich mieszkańców. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy chodzi o pierwszego wykonawcę, który zszedł z placu 

budowy. 

Burmistrz K. Piotrowska potwierdziła. 

Radna K. Kozicka zapytała czy w tym pozwie jest wskazana kwota o jaką Gmina jest 

pozwana. 

Burmistrz K. Piotrowska odpowiedziała, że jest to ok. 2.500.00,00 zł. Dodała, że ma 

nadzieję, że jest to roszczenie wyssane z palca. Burmistrz zwróciła uwagę, że 

kuriozalny jest też zarzut, że poprzedni burmistrz po przywiezieniu płyt granitowych 

stwierdził, że nie podoba mu się kolor i żąda płytek w innym kolorze. Powiedziała, że 

nie jestem prawnikiem, ale to są infantylne powody, ponieważ takie rzeczy są 

odbierane protokołami odbioru. Burmistrz Drezdenka powiedziała, że Gmina 

Drezdenko do każdej inwestycji tego kalibru ma inspektorów nadzoru inwestorskiego 

np. ul. Pierwszej Brygady, budowy przedszkola i żłobka czy ul. Kolejowej – to są 

inspektorzy nadzoru, którzy reprezentują interesy Gminy, zarówno od strony 

technicznej, budowlanej, materiałowej, instalacyjnej, bo często jedna osoba mająca 

uprawnienia budowlane nie zna się na wszystkich dziedzinach. Podkreśliła, że  

z żadnym pozwem nie ma żartów, a szczególnie jeżeli jest mowa o środkach 

publicznych. Burmistrz poinformowała, że po analizie kilku tek dokumentacji, po 

skserowaniu całego materiału dowodowego, zostało to przesłane do sądu. 

Radny D. Krysa zapytał kiedy zostanie ogłoszony przetarg na tzw. łatanie dziur. 
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Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że zdaje sobie sprawę, że 

faktycznie w dużej części, zarówno na drogach asfaltowych, jak i szutrowych są po 

prostu durszlaki, dziura na dziurze, co spowodowane jest potężną ilością wody, która 

jest w tym roku. Wyjaśniła, że naprawianie dróg przy takiej ilości wody byłoby 

wyrzuceniem pieniędzy w błoto, bo żadna firma, nie byłaby w stanie dać gwarancji  

i żaden inspektor nie odebrałby takiej drogi, bo po prostu wrzucenie jakiegokolwiek 

kruszywa w wodę czy klejenie dziur asfaltowych przy takich warunkach 

atmosferycznych byłoby wywalaniem pieniędzy. 

Burmistrz K. Piotrowska poinformowała, że zwyczajowo przetargi odbywają się 

dopiero w lutym, bo wszelkie roboty planowane są w drugiej połowie marca, kiedy już 

zima odpuści i kiedy już woda trochę zejdzie. Zauważyła, że czasami zdarza się, że 

nawet na niektórych terenach trzeba odczekać jeszcze dłużej, jednak zdarzają się 

sytuacje krytyczne, które zagrażają bezpieczeństwu i to oczywiście jak najbardziej 

należy zgłaszać.  

Radna K. Kozicka powiedziała, że jest dziś zaskoczona, że w sprawach różnych taka 

cisza i że nikt nie jest zainteresowany pozwem o zapłatę. Dodała, że jej zdaniem 

sprawa jest poważna. Zapytała Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, kiedy chce 

zwołać komisję i popracować nad dokumentami skoro zostało 60 dni do wyborów. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał o które postępowanie radnej chodzi. 

Radna K. Kozicka odpowiedziała, że zarówno o postępowanie dotyczące placu jak  

i to, które zgłosił radny A. Kołwzan. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Krysa zauważył, że na razie wpłynęły wnioski, 

więc sesji trzeba się spotkać i uzgodnić jakiś tok postępowania. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy wszystkie dokumenty odnośnie tej sprawy sądowej 

poszły sądu. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska odpowiedziała, że oczywiście kserokopie. 

 

Ad. 17 

Zamknięcie obrad XCI sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Z uwagi na wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miejskiej M. Suchecki podziękował wszystkim za udział i XCI sesję Rady Miejskiej 

uznał  za zakończoną. 

 

 

Sporządziła:  

Joanna Ambroziak 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

/-/ Mariusz Suchecki 
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Wyciąg z ustawy  z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej 

(…) 

Art. 19. Organy, o których mowa w art. 18 ust. 1 i 2, sporządzają i udostępniają 

protokoły lub stenogramy swoich obrad, chyba że sporządzą i udostępnią materiały 

audiowizualne lub teleinformatyczne rejestrujące w pełni te obrady. 

Art. 20. Przepisy art. 18 i 19 stosuje się odpowiednio do pochodzących  

z powszechnych wyborów kolegialnych organów jednostek pomocniczych jednostek 

samorządu terytorialnego i ich kolegialnych organów pomocniczych. 

(…) 

Materiał audiowizualny dotyczący XCI został udostępniony pod adresem 

publikacyjnym: https://drezdenko.esesja.pl/transmisja/45849/xci-sesja-rady-

miejskiej-w-drezdenku-w-dn-6-lutego-2024-r.htm 
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